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جلسه کادر فنی با آنالیزور
چند فصل اخیر پرسپولیس

جلس��ه کادر فن��ی جدی��د تی��م فوتبال 
پرس��پولیس ب��ا آنالی��زور چند فص��ل اخیر 
سرخپوشان برگزار ش��د. با درخواست گابریل 
کالدرون، س��رمربی تیم فوتبال پرس��پولیس، 
دیروز پس از تمرین نوبت صبح سرخپوش��ان، 
کادر فنی پرس��پولیس نشس��تی را با »فرزاد 
حبیب اللهی« آنالیزور چند فصل اخیر این تیم 
برگزار کرد. در جریان این نشست، حبیب اللهی 
گزارشی از نحوه کار بخش آنالیز در کادر فنی 
قبلی و همین طور گزارشی از عملکرد فنی تیم 
در فصل گذشته به کالدرون ارائه کرد. سرمربی 
جدید پرس��پولیس با اب��راز رضایت از کیفیت 
عملکرد بخش آنالیز در کادر فنی قبلی، تمایل 
خود را برای ادامه حضور حبیب اللهی در کادر 
فنی اعلام کرد. به این ترتیب، حبیب اللهی در 
یکی دو روز آینده مذاکرات نهایی را با باش��گاه 
پرس��پولیس ب��رای عقد ق��رارداد جدید انجام 

خواهد داد.

وزارت ورزش به پرسپولیس و 
استقلال پرداخت ارزی نداشته است

بن��ا بر اعلام ژاله فرامرزی��ان، وزارت ورزش 
و جوان��ان هیچ گون��ه پرداخ��ت ارزی ب��ه 2 
باشگاه استقلال و پرسپولیس نداشته و ندارد. 
فرامرزیان اعلام ک��رد: وزارت ورزش و جوانان 
هیچ گونه پرداخت ارزی به 2 باشگاه استقلال 
و پرسپولیس نداشته و ندارد و حمایت ما از این 
دو باشگاه به صورت معرفی به بانک مرکزی برای 
استفاده از ارز نیمایی  از محل سهمیه وزارتخانه 
است و هزینه ریالی آن برای خرید  ارز توسط 
خود باشگاه ها پرداخت می شود. معاون توسعه 
مدیری��ت و مناب��ع وزارت ورزش و جوان��ان 
اف��زود: صحبت هایی مبنی ب��ر پرداخت 500 
هزار یورو از س��وی وزارتخانه به این دو باشگاه 
صحت ندارد و رویه ما برای جلوگیری از رجوع 
باشگاه ها و فدراسیون های تابعه وزارت ورزش 
به بازار غیررسمی، معرفی آنها به بانک مرکزی 
و بهره گیری از خدمات تس��هیل  تامین ارز از 
مسیر نظام یکپارچه معادلات ارزی است. بانک 
مرکزی از بهمن ماه سال گذشته سامانه نیما را با 
هدف تامین ارزی و فضای امن برای خریداران و 

فروشندگان ارز راه اندازی کرده است.

ویلموتس: ایران از اروپا هم امن تر است
در یک جای پاکیزه و بدون الکل 

کار می کنم
م��ارک ویلموت��س در گفت و گ��و با س��ایت 
»اس��پورزا«ی بلژیک از وضعیت خود در یکی دو 
ماهی که از انتصاب وی به عنوان سرمربی تیم ملی 
ایران می گذرد ابراز خرس��ندی ک��رد. ویلموتس 
که تیم ملی ایران س��ومین تیم ملی ای اس��ت که 
هدایتش را برعهده گرفته اس��ت )بعد از تیم های 
ملی بلژیک و ساحل عاج(، به اسپورزا گفت: در ابتدا 
برای پذیرش پیشنهاد ایران کمی تردید داشتم اما 
آنها )مس��ؤولان فدراسیون( راهی طولانی را برای 
متقاعد کردن من پیموده بودند. رئیس فدراسیون 
در نهایت خودش به بلژیک آمد تا با من صحبت 
کند و بعد از آن هم من س��فری 3 روزه به تهران 
داشتم تا امکانات را بررسی کنم. زمانی که به آنجا 
رس��یدم، دهانم از تعجب باز ماند؛ یک استادیوم 
100 هزار نفری با زمین چمنی که شبیه کفپوش 
میز بیلیارد و یک مرکز ورزشی که شبیه مجموعه 
توبکه بلژیک اس��ت و همه چیز دارد. س��رمربی 
جدید تیم ملی ایران درباره شرایط زندگی در ایران، 
از امنیت بالای این کش��ور ابراز خرسندی کرد و 
گفت: ایران ش��اید حتی از اروپا هم امن تر باش��د. 
من کار در کش��ورهای جدید را دوست دارم چون 
آدم کنجکاوی هس��تم. من قبل از این در اروپا و 
آفریقا کار کرده  بودم و می خواستم در آسیا هم کار 
کنم و فوتبال این قاره را بشناسم. بله این درست 
است که در ایران زنان پوشش سر و حجاب دارند و 
سواحل شان هم جداست اما این فرهنگ این کشور 
است و شما باید خودتان را با آن وفق دهید. چیزی 
که در نخس��تین سفرم به تهران خیلی توجهم را 
جلب کرد این بود که اینجا همه چیز خیلی پاکیزه 
است. در گوشه گوش��ه این شهر می توانید گل و 
گیاه ببینید. به نظر من تهران یک شهر اروپایی و 
واقعاً  مدرن است. زمین تمرینی ما مکانی جادویی 
است که در دور دست می توانید کوه ها را ببینید. 
نمی خواهم درباره مسائل سیاسی حرف بزنم چون 
م��ن برای ورزش به این کش��ور آمده ام اما من در 
اینجا هیچ نشانه ای از ناامنی ندیدم. به نظرم اینجا 
حتی از اروپا هم امن تر است چون واقعاً همه چیز 
تحت کنترل اس��ت. اینجا همه چیز تمیز است و 
خبری از الکل نیست. اینجا مردمش ذهنیتی دارند 
که واقعاً قابل تحسین است. مردم برای شما واقعاً 
احترام قائل هس��تند و من دیگر نیازی به حضور 

یک پلیس در جلسات تمرینات ندارم.

گزارش اخبار

 نظرتان درباره انتخاب گابریل کالدرون چیست؟
رزومه این مربی را خوانده ام. در لیگ عربس��تان 
حضور داش��ته و توانس��ته با برخ��ی از این تیم ها به 
قهرمانی هم برسد اما 2 سالی هم است که خانه نشین 
بوده و سرمربی تیمی نبوده است. پرسپولیس تیمی 
اس��ت که با برانکو 3 س��ال قهرمان لیگ برتر شده و 
طبیعی است هواداران از کالدرون توقع ادامه این روند 
موفقیت آمیز را داشته باشند. کالدرون کار سختی در 
پرسپولیس دارد، البته هواداران باید کمی صبور باشند 
و بپذیرند دیگر برانکو رفته و باید از کالدرون حمایت 

کنند. نمی توان از الان نتایج تیم را پیش بینی کرد.
 احتمالاً هواداران در هفته های اول نتایج بازی ها را با 

دوران برانکو مقایسه می کنند.
نباید مقایسه شود. این مربی سبک و سلیقه اش 
ب��ا برانکو فرق دارد. از هفته چه��ارم به بعد می توان 
درباره او نظر داد. هواداران در هفته های اول باید کمی 

مدارا کنند.
 فک�ر می کنی�د آرژانتینی ها بهت�ر از کروات ها در 

پرسپولیس و فوتبال ما اثرگذار باشند؟
تیم هایی که در اختیار کروات ها بوده همیشه از 
نظر بدن س��ازی موفق بوده اند اما آرژانتینی ها از نظر 
تکنیک و تاکتیک جلوتر هستند. باید ببینیم کالدرون 
با چ��ه ش��یوه ای در تیم پرس��پولیس کار می کند. 
امیدوارم هواداران حمایت کنند چرا که 1/5 میلیون 
یورو )س��الانه 800 هزار یورو( بابت حضور این مربی 
پول قرار است پرداخت کنند. ان شاءالله که مدیران در 

قرارداد او بند فسخ گنجانده باشند.
 کمی درباره برانک�و هم صحبت کنیم؛ هواداران از 
رفتن یک مرتبه  او شوکه شدند، شما زرنگی برانکو 
را در رفتنش از پرسپولیس دیدید یا کوتاهی مدیران 

برای حفظ او؟
برانک��و ف��رد باهوش��ی اس��ت. مدیران باش��گاه 
می توانس��تند طلب او را تهیه کنند اما تعلل کردند. 
اعتقاد من این اس��ت که اگر برانکو در پرس��پولیس 
می ماند کار به مراتب س��خت تری نس��بت به فصول 
گذش��ته داش��ت. مدیران در عدم حف��ظ این مربی 
بی تقصیر نبودند اما خود او هم مربی تیزهوش��ی بود 
و می دانس��ت اگر این فصل ه��م در تیم بماند کارش 

سخت می شود.

 شما موافق ماندن برانکو بودید؟
بله! دوس��ت داش��تم در تیم بمان��د، چرا که 
زحم��ات زیادی کش��ید. ب��ه عنوان ی��ک تجربه 
می گویم درس��ت اس��ت که برانکو تمام تقصیرها 
را گ��ردن مدی��ران باش��گاه انداخت ام��ا خود او 
دنبال فرصت بود که از پرسپولیس برود. تیم های 
اس��تقلال، س��پاهان و تراکتورس��ازی دارند برای 
قهرمانی تی��م می بندند و کار برانک��و در صورت 
ماندن س��خت می ش��د. یک مقدار انتخاب برانکو 
توسط عربستانی ها جنبه سیاس��ی داشت و این 
مربی را با آغوش باز قبول کردند و قرارداد س��فید 
جلویش گذاشتند. باش��گاه پرسپولیس با قرارداد 
1/5 میلیون یورویی کالدرون را به خدمت گرفته 
است. همین پول را می توانستند به برانکو بدهند 

تا او در تیم بماند. 
 درحالی که تیم های مدعی در فصل نقل وانتقالات 
حضور پررنگی داشته اند اما پرسپولیس به طور جدی 

کارش را شروع نکرده است.
بل��ه! وقتی مدیران باش��گاه بی برنامه باش��ند و 

مدیرعامل دنبال عکس گرفتن و حاشیه باشد، دیگر 
تیم ها بازیکنان مدنظر خود را به خدمت می گیرند. 
پرسپولیس در گرفتن بازیکن در فصل نقل وانتقالات 
خیلی ضرر کرده اس��ت. البته همه بازیکنان علاقه 

دارند در 2 تیم پرسپولیس و استقلال بازی کنند. 
 درباره بازگشت فرشاد احمدزاده هم صحبت کنیم؛ 
هواداران از حضور مجدد او در پرس�پولیس ناراضی 
هستند، ش�ما نظرتان درباره بازگش�ت این بازیکن 

چیست؟
احمدزاده به پرس��پولیس بی مهری ک��رد و زود 
برای لژیونر شدن تصمیم گرفت. متأسفانه بازیکنان 
ما تیم های درج��ه 3 اروپایی را برای پیش��رفت در 
فوتبال ش��ان انتخاب می کنند ام��ا به نظر من لیگ 
ما بهت��ر از لیگ این کشورهاس��ت. احم��دزاده در 
پرسپولیس ش��ناخته شد و می توانس��ت یکی، دو 
فصل دیگر در تیم بماند و سپس به یک تیم بزرگ تر 
اروپایی برود. به شخصه فوتبال این بازیکن را دوست 
دارم. به هر حال او به پرس��پولیس آمده و باش��گاه 

حضور او را پذیرفته است. 

 احمدزاده قبل از انتخاب مربی خریداری ش�د؛ 
 ب�ا انتخاب چه کس�ی این بازیکن با پرس�پولیس

3 ساله بست؟!
س��ؤال خیلی خوب��ی کردید. من فک��ر می کنم 
مدیرعامل و سرپرس��ت تیم این بازیک��ن را انتخاب 
کرده اند. به ج��رأت می گویم آقایان عرب و خلیلی با 
احمدزاده قرارداد بسته اند. من می خواهم بدانم آقای 
خلیلی کجای فوتبال پرسپولیس بوده است؟ 2 سال 
برای این تیم بازی کرده و همه تیم های ایران را هم یک 
دوری زده، آخر سر هم آمده می گوید من پرسپولیسی 
هستم. ایشان پرسپولیسی نیست و کوچک تر از این 
حرفهاس��ت که بخواهد سرپرس��ت تیم پرسپولیس 
شود. آقای خلیلی در قد و قواره پرسپولیس نیست که 

بخواهد روی نیمکت پرسپولیس بنشیند.
 به حضور کالدرون در پرسپولیس خوشبین هستید؟

می خواهم سر تمرین تیم بروم و تمرینات این مربی 
را ببینم. ب��ه هرحال باید زمان داد و از حالا نمی توان 
نظ��ر خاصی داد. ی��ک مربی باهوش تا هفته س��وم 
می تواند نقاط ضعف و قدرت تیم را شناس��ایی کند.

ضیاء عربشاهی در گفت وگو با »وطن امروز«:

برانکو دنبال فرصت برای رفتن از پرسپولیس بود

زه�ره فلاح زاده: تیم فوتبال پرس��پولیس هم س��رمربی جدید خود را 
انتخاب کرد و حالا با حض��ور گابریل کالدرون آرژانتینی تمریناتش را 
اس��تارت زده اس��ت. قطعاً این مربی کار سختی در پرسپولیس خواهد 
داشت؛ چرا که جایگزین مربی ای شده که نزد هواداران این تیم تبدیل 
به یک نماد و سمبل شده است. باید منتظر ماند و دید کالدرون می تواند 
راه پرافتخار برانکو را در پرس��پولیس ادامه دهد یا خیر. برای بررس��ی 
این موضوع س��راغ پیشکسوت پرسپولیس رفتیم. در ادامه گفت وگوی 

»وطن امروز« با ضیا عربشاهی را می خوانید.

ادامه از صفحه 8
رس��انه های دولتی یا حامی دولت، یکپارچه به 
می��دان آمدند و با »خلاف منافع ملی« یا »خلاف 
امنیت ملی« خواندن اقدام ش��بکه 3 در بازخوانی 
خب��ر مذکور، موج جدی��دی از حم��لات را روانه 
صداوس��یما کردند و تا »نف��وذی« خواندن مدیر 

جوان شبکه 3 پیش رفتند!
اما ماجرا چه بود؟ آیا برنامه »سلام صبح به خیر« 
راه ه��ای دور زدن تحریم  و فروش نف��ت را لو داده 
است؟ آیا با پخش تصاویر نفتکش سالینا از شبکه 3 

آمریکا فروش نفت ایران را محدودتر می کند؟
سیدحسین حسینی، مجری این برنامه فردای 
آن روز در یازده��م تیر، توضیحات جالبی از ماجرا 
داد تا مشخص ش��ود عناد دولتی ها با صداوسیما 

نامحدود است.
موضوع صادرات نفت ایران به چین توسط کشتی 
سالینا، بعد از انتشار توسط منابع خارجی مثل رویترز 
و فایننشال تایمز، از سوی وبگاه رسمی روزنامه ایران 
و همین ط��ور خبرگزاری های دولتی ایس��نا، برنا و 

همچنین س��ایت ها و خبرگزاری های حامی دولت 
در 5 تیرماه منتش��ر و مشخصات کامل نفتکش و 

محموله و مسیر آن در متن خبرها ذکر شده بود!
به عبارت بهتر 5 روز قبل از برنامه »سلام صبح 
به  خیر« رس��انه های خود دولت جزئیات دور زدن 
تحریم  را منتشر کرده بودند و اگر این خلاف منافع 
ملی است، ابتدا باید رسانه های دولت مورد شماتت 

قرار گیرند.
مجری »س��لام صبح به خیر« ب��ا ابراز تعجب 
از واکنش بدون مبنای برخی رس��انه ها و مدیران 
دولتی، نسبت به تبعیض بین موضع گیری شبکه 3 
سیما و رسانه های دولتی یا حامی دولت انتقاد کرد 
و گفت اگر قرار باشد کسی تذکر بگیرد، ابتدا باید 
رسانه ها و مطبوعاتی که 5 روز قبل از بازنشر خبر 
در برنامه »سلام صبح به خیر« اقدام به انتشار خبر 

کرده بودند، تذکر دریافت کنند.
در بین هجمه هایی که به صداوسیما شده بود 
یک نماینده مجلس خواس��تار ورود دادستانی به 
ماجرا شده بود و دیگری خواستار ورود شورای  عالی 

امنیت ملی! مخالفان صداوسیما نمی دانستند این 
خبر را ابتدا رس��انه های حامی دولت منتشر کرده 
بودند و شبکه 3، پنج روز بعد به آن پرداخته است.

هجمه ها علیه صداوس��یما به خاطر نگرانی از 
امنیت ملی و منافع ملی نیس��ت، چون مدعیان 
فعلی امنیت ملی خ��ود بارها و بارها علیه امنیت 
ملی اق��دام کرده اند. پش��ت پ��رده این هجمه ها 
و فش��ار به صداوس��یما بویژه ش��بکه 3 ریشه در 
اس��تیصال دولت دارد. دولت ک��ه تقریبا در همه 
زمینه ها خود را ناتوان نش��ان داده، برای کاستن 
از فشارها و انتقادها به چنگ انداختن به دیگران 
و حاشیه س��ازی رو آورده اس��ت. گاف حامی��ان 
دولت برای هجمه به صداوس��یما نش��ان داد آنها 
از هی��چ بهانه ای برای مقصر جل��وه دادن دیگران 
نمی گذرند و حالا حالاها قرار نیست تحولی را در 
سیاست های دولت شاهد باشیم. قطعا دولتی که 
در رأس آن اختلاف��ات عمیقی وجود دارد، به این 
حاشیه سازی ها و هجمه ها ادامه خواهد داد و فقط 

به یکی � دو برنامه تلویزیونی محدود نخواهد بود.

ادامه از صفحه اول
اروپ��ا می گوید یک خط 
اعتباری 3 میلیون یورویی برای اینس��تکس فعال 
خواه��د کرد. اگر دقت کنیم که مثلا در س��ال 97 
ایران چیزی ح��دود 10 میلیارد دلار صرف واردات 
25 قلم کالای اساس��ی ک��رده و در این میان فقط 
بیش از 5 میلیارد دلار به واردات خوراک دام و طیور 
اختصاص یافته، معلوم می ش��ود خ��ط اعتباری 3 
میلیون یورویی حتی یک شوخی بی مزه هم نیست. 
ارائه این نس��خه از اینس��تکس تردیدی برای 
ایران باقی نگذاشته که هدف واقعی اروپا نه جبران 
خس��ارت اقتصادی تحریم ها برای ایران، بلکه نگه 
داش��تن ایران در برجام با حداقل امتیاز ممکن و 
منصرف کردن ایران از تداوم مسیر کاهش تعهدات 
است. اروپا اگر واقعا خواهان حفظ برجام است، راه 
بلندی ب��رای رفتن در پیش دارد که باید آن را در 

زمانی بسیار کوتاه و فشرده طی کند و اینستکس 
در این مس��یر طولانی حتی یک گام کوچک هم 
محسوب نمی شود. با این حال، ایران به اینستکس 
نه نگفته، بلکه اولا خواهان آن شده این مکانیسم 
اصلاح شود و ثانیا اعلام کرده این حد از تعهد اروپا 
مانع کاهش تعهدات برجامی از سوی ایران نخواهد 
بود. تا زمانی که اروپ��ا نمی تواند به همه تعهدات 
خود طبق برجام عمل کند، طبعا ایران هم به همه 
تعهدات خود عمل نخواهد کرد و سطح پایبندی 
خود را با سطح تعهدات طرف مقابل تنظیم می کند.
با این تغییر راهبرد از س��وی ایران، نشان های 
تغییر مع��ادلات هم آش��کار ش��ده. در حالی که 
غرب گرای��ان ایران��ی تصور می کردن��د به محض 
اینکه ایران تعهدات برجامی خود را کاهش بدهد 
اروپ��ا به طور کامل به آمریکا ملحق خواهد ش��د، 
می بینیم نیاز جایگزین ناپذیر اروپا و حتی آمریکا 

به برجام، بیش از گذش��ته در حال آش��کار شدن 
اس��ت و بتدریج روشن می شود هدف آمریکایی ها 
یعنی»توسعه دادن برجام به حوزه های موشکی و 
منطقه ای از طریق فشار همه جانبه« نه فقط محقق 
ش��دنی نیس��ت، بلکه نتیجه عکس داده و غرب 
مجبور است به جای این رویای محقق نشدنی، به 
فکر بازگرداندن ایران به تعهدات برجامی اش باشد. 
از مدت ها قبل روش��ن بود دیپلماسی واقعی تنها 
وقتی آغاز خواهد شد که غرب از بیم تخریب کامل 
برجام و درگیری نامتقارن منطقه ای با ایران، ناچار 
به محاسبه مجدد درباره تبعات فشار به ایران شود. 
واضح است محاسباتی که در زمانی طولانی در 
ذهن آمریکا ش��کل گرفته بسادگی تغییر نخواهد 
کرد اما مسیر چند هفته گذشته، دورنمای تغییر 
محاسبات آمریکا را ایجاد کرده و این دورنما ارزش 

ریسک بیشتر را دارد.

گاف دولتی ها در حمله به تلویزیون
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